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Pani

Katarzyna Wachowska

Radna

Rady Miejskiej w Łodzi

Odpowiadając na interpelację Pani Radnej, złożoną w dniu 9 sierpnia 2023 r., dotyczącą 

remontu chodnika przy ul. Drewnowskiej informuję, że potrzeby w zakresie remontów chodników 

wielokrotnie przekraczają posiadane przez Miasto środki finansowe, dlatego w pierwszej kolejności 

prowadzone są budowy i przebudowy dróg, na które w latach ubiegłych przygotowano 

już dokumentacje projektowe lub będące kontynuacją rozpoczętych robót, a także związane 

z rewitalizacją obszarową centrum Łodzi, Planem dla Osiedli, budżetem obywatelskim 

lub dofinansowane ze środków unijnych. Zarząd Dróg i Transportu będzie czynił starania, 

aby uwzględnić przedmiotowe zadanie w planach remontowych na następne lata. 
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